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Osa võtsid komisjoni liikmed: Kaire Uiboleht, Kaia Pruuli, Janika Tõntsel, Ülar Morel, Jaanus 
Kala, Merle Tombak ja Egely Pruuli.
Mitteosalemisest olid teatanud Anu Silm, Kadri Hillak ja Leili Väisa
Kutsutud: pearaamatupidaja Eve Sikk ja arenguspetsialis Kalev Joab

Koosoleku juhataja tegi ettepaneku arutada esimese päevakorrapunktina määruse eelnõud 
„Antsla valla eelarvest mittetulundustegevuseks toetuse andmise kord” muutmine, et 
vallavalitsuse ametnikud Kalev Joab ja Eve Sikk saaksid arutelul osaleda. 
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ettepanekud 
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3. 2016. aasta tööplaani projekti arutelu 
4. Sporditöö koordinaatori tööülesanded 
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1. Määruse "Antsla valla eelarvest mittetulundustegevuseks toetuse andmise kord" 
muutmise ettepanekud

Komisjoni esimees tutvustas määruse muutmise ettepanekuid:

§ 1 lg 1 Antsla valla eelarvest mittetulundustegevuseks toetuse andmise kord reguleerib Antsla 
vallas registreeritud või siin tegutsevatele mittetulundusühingutele, seltsingutele ja sihtasutustele 
ja vallas elavatele üksikisikutele Antsla valla eelarvest mittetulundustegevuseks toetuse 
taotlemise, taotluse läbivaatamise ja toetuse andmise ning toetuse kasutamise üle järelevalve 
teostamist. 
On tehtud ettepanek, üksikisikutele (eraisikutele) toetust mitte eraldada, kuna taotleja ei pea 
esitama kuludokumente, kuid samas peaks kuludokumendid olema kontrollitavad.
Noorteprojektide puhul võib taotlejaks olla täisealine vallas elav füüsiline isik.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmete ettepanek oli täiendada määruse:
- § 8 lõike 4 sõnastust järgmiselt: „Noorteprojektide ja üksikisikute poolt esitatud aruandele tuleb
lisada ka kuludokumendid”. 
See võimaldab eraisikutel jätkata siiani toimunud ürituste korraldamist. 

- § 5 lõiget 4 punktiga 8) „taotlejal peavad olema esitatud majandusaasta aruanded ja täidetud 
muud seadustest tulenevad kohustused”.



- § 3 lõike 2 sõnastust järgmiselt: „ Tegevustoetust võib määrata kuni 3 aastaks, võimaldades 
ühendusele kokkulepitud perioodiks teatavat finantsilist stabiilsust ning võimalust keskenduda 
oma põhitegevuste elluviimisele”.

2. Ülevaade 2015. aasta tööplaanist ja selle täitmisest

Komisjoni esimees andis ülevaate 2015. a tööplaani täitmisest.
Uuendamata jäid Antsla Gümnaasiumi, Antsla Gümnaasiumi hoolekogu ja Antsla Muusikakooli 
põhimäärused. 
Antsla Muusikakool tegeleb praegu põhimääruse uuendamisega. Täna toimuval hoolekogu 
koosolekul on arutusel põhimääruse viimane versioon. 
Antsla Gümnaasiumi põhimääruse muutmine on 2016. a tööplaanis sees. 

Komisjoni liikmed osalesid aktiivselt staadioni sirutusväljaku lähteülesande koostamisel. 

2015. a mai kuus toimusid arutelud eelkooli teemal. 

Tööplaanist pool sai täidetud, pool jäi täitmata. Lahendada tuli erinevaid päevakorda kerkinud 
küsimusi.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks. 

3. 2016. aasta tööplaani projekti arutelu

Komisjoni esimees tutvustas 2016. a tööplaani (lisatud protokollile).
Tööplaan vajadusel täieneb.

Kaia Pruuli küsis, kas noortel on olemas noorsootöö arengukava?
Kultuuri- ja noorsootöö spetsialist Merle Tombak vastas, et laiapõhjalise töö selles osas tegi ära 
Kertu Reva, kahjuks jäi arengukava, mis oli koostatud aastani 2019 kinnitamata. 
Antsla valla noorsootöö arengukava on oma lõputööks valinud Anneli Veidik.
Võrumaa omavalitsuste koostöös on valmimas Võrumaa ühtne noorte huvitegevuse tegevuskava,
mis valmib aprillikuu lõpuks.

Toimus arutelu, kas peame allasutuste arengukavasid nimetama arengukavadeks või 
tegevuskavadeks. Komisjoni liikmete arvates võiks neid nimetada tegevuskavadeks.

Tööplaani lisati septembrikuu tegevuste alla Võrumaa ühtse noorte huvitegevuse tegevuskava 
arutamine. 
Komisjoni esimees lisas, et 2016. aastal tuleb uuendada allasutuste põhimäärused - Antsla 
Muusikakooli, Antsla Gümnaasiumi, Antsla Gümnaasiumi hoolekogu, Tsooru Rahvamaja, Antsla
KSK.
Komisjoni koosolekuid läbiv teema saab olema Antsla valla sünnipäevaüritustega seonduv.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

4. Sporditöö koordinaatori tööülesanded 

Komisjoni esimees ütles, et sporditöö koordineerimatus selgus valla erinevate kantide 
koosolekutel. Vallavalitsuses ollakse seisukohal, et võiks luua sporditöö koordinaatori või juhi 
ametikoht.
Komisjoni esimees küsis komisjoni liikmete arvamust selle kohta ja sporditöö koordinaatori 
tööülesannete kohta.



Toimus arutelu.  

Komisjoni liikmed Ülar Morel, Kaia Pruuli ja Egeli Pruuli ei toetanud sporditöö koordinaatori 
tööle võtmist, kuna meil ei ole nii palju spordiga tegelevaid klubisid, nii palju spordiüritusi, mille
tegevust koordineerida. Antsla kandis ei ole palju spordiasutusi. Spordiüritustel osalevad kogu 
aeg ühed ja samad inimesed. Ainult sporditöö koordineerijat ei ole mõtet tööle võtta.
Olemasolevad spordijuhid ju jätkavad tegevust nt korvpallivõistluste läbiviimist.
Tulemas on haldusreform, võib-olla saame meiega ühinevatest valdadest ühe hea 
treeneri/spordikoordinaatori.
Kaia Pruuli ütles, et sporditegevus kogu aeg toimub, võimla on kogu aeg kasutuses. Toimub 
võimlemine, aeroobika, võrkpall, korvpall, suusatamine, jalgrattatrenn, toimub viievõistlus.

Jaanus Kala avaldas arvamust, et pigem on tarvis uut energilist treenerit endise treeneri asemele.
Suvel võiksid toimuda erinevad spordilaagrid, kõik võimalused nende korraldamiseks on olemas.
Selguks, millise spordialaga meie noored kõige rohkem tegeleda sooviksid. Komisjoni liikmed 
nõustusid ettepanekuga. 

Osad komisjoni liikmed toetasid uue energilise treeneri tööle võtmist, kes oleks aktiivne ja 
sooviks tegeleda ka koordineerimisega. 

Egeli Pruuli ütles, et paljud noored Antsla vallast õpivad kehakultuuri, nendega võiks ühendust 
võtta ja proovida tagasi kutsuda. 

Toimus arutelu Antsla kultuuri- ja spordikeskuse funktsiooni üle. Kuidas saada see maja hästi 
tööle. 

Enamus komisjoni liikmeid ei toetanud sporditöö koordinaatori töökoha loomist.
Komisjoni esimees tegi ettepaneku, võtta arutusel olev teema uuesti päevakorda koos Antsla 
Kultuuri- ja Spordikeskuse põhimääruse/tööülesannete arutamisega.

5. Haldusreformi läbirääkimiste ettepaneku eelnõu

Komisjoni esimees informeeris, et Antsla Vallavolikogu liikmed on teinud ettepaneku 
moodustada haldusterritoriaalse korralduse muutmise algatamiseks töögrupp ning alustada 
ettevalmistustega ühinemisläbirääkimiste alustamiseks. 
Ära on toodud omavalitsused, kellele ühinemisettepaneku võiks teha - Urvaste vallale, Karula 
vallale, Sõmerpalu vallale ja Tõlliste vallale. 

Komisjoni liikmed pooldasid töögrupi moodustamist. Töögrupis peaksid olema erinevate 
valdkondade inimesed nt lisaks volikogu liikmetele, gümnaasiumi direktor.
Komisjoni liikmed ei pooldanud ühe suure Võrumaa omavalitsuse tekkimist. 
Ühinemisettepanek tuleks teha kõikidele Antsla vallaga piirnevatele valdadele, et jätkuks Antsla 
piirkonna areng. 

6. Informatsioon

6.1 Järgmisel komisjoni koosolekul kultuuri- ja sporditöö arendamise kava üle vaatamine.

Kaire Uiboleht Helle Savi
koosoleku juhataja Protokollija


